
                                                                                                           

Ciechanów 20.06.2024r.   

Agnieszka Kuźma                                                                                     

Radna Rady Miasta Ciechanów 

 

                                                                                         Pan Krzysztof Kosiński 

                                                                   Prezydent Miasta Ciechanów 

 

 

                                                         INTERPELACJA 

 

 

         Na prośbę mieszkańców, zwracam się z prośbą, o 

zapewnienie bezpośredniego połączenia komunikacji publicznej 

pomiędzy miastem Ciechanów a miejscowością Opinogóra. 

         Mając na uwadze, że miejscowość Opinogóra znajduje się na 

terenie innej gminy, proszę o ewentualne nawiązanie współpracy z 

wójtem gminy Opinogóra. 

 

 

                                                  /-/  Agnieszka Kuźma  

                                                    Radna Rady Miasta Ciechanów  

 

 


